
Commissie M&M 26 mei 2021

ENERGIE - vragen:
 Uit de infosessie over de RES Amersfoort bleek dat (grootschalige) opwekking via 

zonnepanelen in sommige gevallen leidt tot business-cases die niet haalbaar zijn. Is GS 
hiermee bekend? 

 In aansluiting hierop, kan GS (extra) inzet plegen om te zorgen dat welwillende 
bedrijven/organisaties zoveel mogelijk worden begeleid en gefaciliteerd? Dit geldt uiteraard 
voor alle drie de RES-regio’s. 

 Wat betreft de mogelijkheden van zon-op- dak van boerderijen en stallen, zou GS hier 
specifiek naar willen kijken in hoeverre dit lonend gemaakt kan worden voor de agrarisch 
ondernemers, bijvoorbeeld door de zorgen en kosten van (verbetering van) netwerkbeheer 
als PU te dragen?

Vriendelijke groet, 

Gerdien Bikker Fractie CDA


